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Qianwen Fang 

Shanghai 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Capital markets 

◼ Mergers and acquisitions 

◼ Outbound investment 

◼ Foreign direct investment 

◼ General corporate 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Ms. Fang focuses on capital markets, restructuring, mergers and acquisitions, private equity and 

venture capital and general corporate matters.  The clients that Ms. Fang has served cover private 

enterprises and foreign-invested enterprises, mainly in the life sciences and healthcare, consumables, 

TMT, energy, education and training, and Internet finance industries. 

EDUCATION 
Ms. Fang obtained a bachelor's degree from the Zhejiang University of Technology and an LL.M. 

from Shanghai Jiaotong University. 

QUALIFICATIONS 
PRC Bar Qualification 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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方倩雯 

上海 

 

 

业务领域 

◼ 资本市场 

◼ 兼并和收购 

◼ 境外投资 

◼ 外商直接投资 

◼ 一般公司事务 

工作经历 

方倩雯女士主要执业领域为资本市场、重组、兼并收购、私募融资、风险投资以及一般公司

事务等法律业务。方倩雯女士提供服务的客户类型主要涵盖民营企业、外商投资企业，客户

所在行业主要涉及生命科学与健康医疗、消费品、TMT、能源、教育培训、互联网金融等行

业。 

教育背景 

方倩雯女士获浙江工业大学学士学位、上海交通大学硕士学位。 

执业资格 

中华人民共和国法律职业资格 

工作语言 

中文、英文 


